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Hosszú és fárasztó évre teszünk most pontot ezzel a beszámolóval.  

Mindent szépen elterveztem, közös egyeztetéssel konkrét formába öntöttem a belső 

önértékelés menetét, aztán jött a veszélyhelyzet, és már másodszorra törte ketté a szép 

tervezést. 

Az első félévet is már megtépázta karantén miatti halasztás, és ez aztán tavasszal is tovább 

tolta a betervezett önértékeléseket. Az első félévben megszakított önértékelést a 2. félévben, 

februárban sikeresen újraindítottuk, így a betervezett 2 óralátogatás és interjú megtörténhetett. 

A márciusi 2 kolléga, a járványhelyzet súlyosbodása miatt kicsit előbbre hozta az 

óralátogatását, de az interjúkat, az önfejlesztési terv megbeszélést már csak online módon 

lehetett lezárni. 

A két áprilisi kolléganő értékelése és a májusi-júniusi látogatást közös megegyezéssel, az 

észszerűséget előtérbe helyezve elhalasztottuk szeptember végére és októberre. Amikor 

visszatérhettünk a jelenléti oktatáshoz, nem éreztük okos dolognak, hogy órát látogassunk, 

hisz a gyerekeknek újra bele kellett rázódni az iskolába járásba, sok-problémát kellett a 

kollégáknak kezelni, megoldani, ráadásul minden országos mérést ebben a pár hétben kellett 

lebonyolítani, így a kollégák alig látszódtak ki a munkából a vezetéssel együtt. 

Ezzel a tanévvel zárul az első 5 éves ciklus, ami után új szakasza kezdődik az önértékelési 

folyamatoknak. Ehhez szeptemberre új tervezetet kell majd összeállítani, kiegészítve ezt az új 

értékelési területtel.  

Vezetői önértékelésre is sort kell keríteni majd, hisz ezt legkorábban a kinevezés 2. évében 

kell elvégezni, bár lehetőséget nyújt a rendszer legkésőbb a 4. év elejéig halasztani azt. 

Pontosan utána kell járni a legújabb önértékelési feladatoknak, és a következő 5 évre 

összeállítani a kollégák óralátogatását. Ha a vészhelyzetet feloldják, számolok azzal is, hogy 

újra kiírják a tanfelügyeleti ellenőrzéseket is, ezt is bele kell majd kalkulálni a tervezés 

folyamatába.  

A féléves beszámolóm egyik terve, hogy szorgalmazom az önfejlesztési tervek teljesítésének 

ellenőrzését, csak részben valósult meg. Néhány kolléga szépen, folyamatosan hozza az 

igazolásokat, összefoglalókat, hospitálási naplókat. Nyáron lesz időm alaposan 

áttanulmányozni, hogy kinek jár le határideje, kitől kell pontosan teljesítéseket bekérni. Mint 

mindenbe, ebbe is beleszólt a COVID - járvány, hisz csak az online továbbképzések 

működtek, így ha ez volt a vállalások között, vagy hospitálások, akkor ez érthető, ha csúszik. 



De szeptemberre mindenki megkapja, hogy milyen határidejei vannak, és mindenkivel 

tervezek beszélni, hogy hogyan lehet behozni az elmaradásokat. 

A másik tervem, hogy tapasztalatokat gyűjtök más intézményekben, hogy a pedagógus interjú 

kérdéseit mivel lehetne felfrissíteni, mert ennyi ellenőrzés után sok kérdés már nagyon 

elcsépeltnek hat, főleg, ha másodszorra is sorra kerül a kolléga.  
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